
 

Steenwijk, 10-12-2023 

Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 39 van het reglement van orde 

Inzake:  Vragen update Icebear 

 

Geacht college, 

Inzake het dossier Icebear wil de fractie de volgende (vervolg)vragen stellen: 

In uw beantwoording van 28 november bevestigt u dat de scrubber is geplaatst zonder het in bezit 

zijn van een vergunning. U zegt echter dat indien er zich is op legalisatie en dat u daarom niet zult 

gaan handhaven. 

Wij vinden dat vreemd. Betekent dit dat iedere inwoner en/of bedrijf  van alles kan gaan plaatsen, 

verbouwen of aanpassen zonder dat een aangevraagde vergunning al is afgegeven, zolang u maar 

het idee hebt dat dit te legaliseren is? 

Zo nee, bent u het dan met ons eens dat er hier niet wordt gehandeld  op basis van gelijke 

behandeling?  

Het college heeft meerdere malen toegezegd het volledig dossier op 1 plek in Ibabs te publiceren 

voor raadsleden. (ibabs, gedeelde documenten) Wij zien echter dat de laatste update was van 

augustus 2023. 

Wanneer bent u van plan om dit dossier aan te vullen met de voor raadsleden belangrijke 

informatie? 

 

Fractie Veur Elkaar 

Aletta Makken 

 

 




